

335	Referate	335	Reviews
335	Kurzreferate	335	Short Reviews
375	Aktuelles	375	News
375	Aus der Literatur	375	From the Literature
378	Termine	378	Memo Books
<hr/>			
345	Wissenschaft und Forschung	345	Science and Research
345	Bewertung der Kurorttherapie im Atatürk Balneotherapie- und Rehabilitations-Center <i>M. Yurtkuran, A. Ay, Ü. Bingöl, L. Altan</i>	345	Evaluation of the Spa Therapy in Atatürk Balneotherapy and Rehabilitation Center <i>M. Yurtkuran, A. Ay, Ü. Bingöl, L. Altan</i>
355	Randomisierte, plazebokontrollierte klinische Studie der Phase IV zur muskellockernden und muskelschmerzlindernden Wirkung von Dolo-cyl® Öl versus Plazeboöl bei Sportlern nach standardisiertem Leistungstraining im Halbseitenvergleich <i>B. Uehleke, F. Boldt, H. Wöhling</i>	355	Randomised, Placebo-Controlled Clinical Study (Phase IV) of Dolo-cyl® Oil on Muscle Pain and Muscle Tension in Sportive Volunteers after Standardised Physical Training in Hemi-Lateral Comparison <i>B. Uehleke, F. Boldt, H. Wöhling</i>
359	Biofeedbacktraining bei weiblicher Belastungsharninkontinenz <i>I.-H. Pages</i>	359	Biofeedback Training in Female Stress Urinary Incontinence <i>I.-H. Pages</i>
364	Einsatz der Positronenemissionstomographie (PET) zur Überprüfung der Wirksamkeit physikalischer Therapieverfahren bei Tarsalgelenksarthrose des Hundes – eine Fallstudie <i>A. Fischer, M. Herzau, S. Kussmann, T. Opfermann, M. Günther, E. J. Seidel</i>	364	Objective Evidence of Physical Therapy in Treatment of a Dog with Activated Arthrosis of Talocalcanean Joint by Using Positron-Emission-Tomography (PET) – A Case Study <i>A. Fischer, M. Herzau, S. Kussmann, T. Opfermann, M. Günther, E. J. Seidel</i>
370	Aus der Praxis	370	Report from Practice
370	Interdisziplinäre Sturzpräventionsmaßnahmen in der medizinischen Rehabilitation – Evaluation durch Auswertung einer klinikinternen Sturzstatistik <i>R. Schmidt, B. Kladny, W. Schupp</i>	370	Interdisciplinary Measurements for the Prevention of Falls – Evaluation and Results from an Internal Statistic of Falls <i>R. Schmidt, B. Kladny, W. Schupp</i>